

**List of Nominees for BOD**

**Short Description of LAURA FIGINI**

Mrs. Laura Figini, non-Independent Graduate in Business Administration from Bocconi University of Milano, with educational experiences at Ivey Business School in Ontario Canada and Harvard Online Business School, Laura Figini began her career at Pirelli Cables and Systems Group where she has led various Finance and Controlling positions as plant, business unit and corporate controller. She has continued her career in the Prysmian Group as Chief Accountant of holding financial companies; since 2011 she has been the Planning and Reporting Director of Prysmian Group. She has been working on several processes of acquisitions, first with Pirelli Group (Siemens, BICC, Nokia) then with Prysmian acquisition of Draka and General Cables Group, with a leading role in the financial integration process. Ms. Figini has over 25 years of professional experience in the Finance and Administration management. In 2021 she took a new step up in the Prysmian Group as she joined the Human Resources function becoming HR Business Partner and Planning Director.

**Short Description of CINZIA FARISE**

Ms. Cinzia Farise', non-Independent From 2014 to 2018 she was CEO of Trenord - the Italian railway company owned by Trenitalia and Ferrovie Nord and President of TILO - a Swiss company owned by the Swiss Federal Railways and Trenord, which manages cross-border rail connections. Ms. Farise was the Regional Chief Executive Officer of Oman Cables Industry SAOG and the regional CEO of Prysmian MEART region during 2021- till Feb 2024. She was also appointed as Member of the Advisory Board of Sultan Qaboos University of Oman, College of Engineering.

**Short Description of IAN FRANCIS PRESCOTT**

Mr. Ian Francis Prescott, Independent Ian Prescott has more than 30 years of international experience managing multi-billion dollar businesses and projects, spanning across the oil & gas, petrochemical, mining, power and water industries. Ian is currently the CEO of Lamprell Energy Ltd., in

**نبذة مختصرة عن المترشح: LAURA FIGINI**

الفاضلة/ لورا فيجيني، غير مستقلة تخرجت لورا فيجيني في إدارة الأعمال من جامعة بوكوني في ميلانو، مع خبرات تعليمية في كلية آيفي للأعمال في أونتاريو بكندا وكلية هارفارد للأعمال عبر الإنترنت، وبدأت حياتها المهنية في مجموعة بيريلي للكابلات والأنظمة حيث تولت العديد من المناصب المالية والإشرافية في المصنع و وحدة التحكم في الشركة. واصلت مسيرتها المهنية في مجموعة بريسميان كرئيس الحاسبات المالية للمجموعة. منذ عام 2011، شغلت منصب مديرة التخطيط وإعداد التقارير في مجموعة بريسميان. عملت في العديد من عمليات الاستحواذ، أولاً مع Pirelli Group (Siemens و BICC و Nokia) ثم مع استحواذ Prysmian على Draka و General Cables Group المالي. تتمتع الفاضلة / فيجيني بخبرة مهنية تزيد عن 25 عامًا في مجال الإدارة المالية والإدارية. في عام 2021، اتخذت خطوة جديدة في مجموعة Prysmian Group حيث انضمت إلى وظيفة مديرة تخطيط تكاليف العمالة وإعداد التقارير لمجموعة بريسميان.

**نبذة مختصرة عن المترشح: CINZIA FARISE**

الفاضلة / شينزيا فاريسي، غير مستقلة شغلت منصب الرئيس التنفيذي من عام 2014 إلى عام 2018 لشركة Trenord - شركة السكك الحديدية الإيطالية المملوكة لشركة Trenitalia و Ferrovie Nord ورئيسة TILO وهي شركة سويسرية مملوكة للسكك الحديدية الفيدرالية السويسرية و Trenord والتي تدير وصلات السكك الحديدية عبر الحدود شغلت الفاضلة / شينزيا فاريسي منصب الرئيس التنفيذي لشركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع. والرئيس التنفيذي الإقليمي لمجموعة بريسميان لمنطقة الشرق الأوسط، أفريقيا، روسيا، تركيا والهند خلال الفترة 2021- فبراير 2024. كما تم تعيينها عضواً في المجلس الاستشاري لجامعة السلطان قابوس، كلية الهندسة في سلطنة عُمان.

**نبذة مختصرة عن المترشح: IAN FRANCIS PRESCOTT**

الفاضل / إيان فرانسيس بريسكوت، مستقل يتمتع بالفضل / إيان بريسكوت بأكثر من 30 عامًا من الخبرة الدولية في إدارة الشركات

the UAE and he is also a non-executive Director of Industrial Maritime Industries in Saudi Arabia. Ian has a Professional Doctorate from the European International University, an Honorary Industrial Doctorate from the Aries International Maritime Research Institute, an MBA from Bond University and a Bachelor's degree in Instrumentation and Control Engineering from The University of Teesside in the UK.

Short Description of محمد مصطفى مختار اللواتي

Mr. Mohamed Mustafa Al Lawati, non-Independent Holds a bachelor's degree in mechanical engineering from University of Manchester, UK. He has 5 years engineering experience in Petroleum Development Oman (PDO). He has also held various positions in Oman Cables Industry SAOG for 5 years, latest as General Manager – Sales & Marketing and General Manager - Corporate Projects. Currently he is the Chief Executive Officer at Al-Saleh Group. Mr. Mohamed Al Lawati is a shareholder in Oman Cables Industry SAOG having 15,419,951 shares.

Short Description of ياسر عبد الله الراشدي

Mr. Yasser Abdullah Al Rashdi, Independent Currently he is the Group Finance Director of ITHCA group after being a Senior Manager of Investment Transactional Support at Oman Investment Authority and has a membership in the Board of Directors of Oman Growth Fund. He has experience of more than 23 years in the field of Accounts, Finance and Investment at Oman Investment Authority. On the Academic aspect, he obtained a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University, and MBA from the Franklin University (United States of America). He also joined Executive Programs provided by major educational institutions such as: HEC Paris University and PWC Academy in leadership, financial, and management fields.

Short Description of السيد شبيب عبدالله محمد البوسعيدى

Mr. Shabib Abdullah Mohamed Al-Busaidi Mr. Al Busaidi has a Master's degree in actuarial sciences from the University of Kent in the United Kingdom. Mr. Al-Busaidi started his carrier in Capital Market Authority and Ministry of National Economy where

والمشاريع التي تبلغ قيمتها مليارات الدولارات، والتي تمتد عبر صناعات النفط والغاز والبتر وكيمواويات والتعدين والطاقة والمياه. يشغل الفاضل / إيان حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة لامبريل للطاقة المحدودة في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهو أيضًا مدير غير تنفيذي للصناعات البحرية في المملكة العربية السعودية. حصل الفاضل / إيان على الدكتوراه المهنية من الجامعة الأوروبية الدولية، والدكتوراه الصناعية الفخرية من معهد أريس الدولي للبحوث البحرية، وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بوند، ودرجة البكالوريوس في هندسة الأجهزة والتحكم من جامعة تيسايد في المملكة المتحدة.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد مصطفى مختار اللواتي

الفاضل/ محمد بن مصطفى اللواتي، غير مستقل حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة مانشستر من المملكة المتحدة. لديه 5 سنوات خبرة هندسية في شركة تنمية نفط عمان. وقد شغل عدة مناصب في شركة صناعة الكابلات العمانية (ش.م.ع.ع) لمدة 5 سنوات كان آخرها منصب مدير عام - المبيعات والتسويق ومدير عام المشاريع بالشركة. ويشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة شركات الصالح. يملك الفاضل / محمد اللواتي عدد 15,419,951 سهم في شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع.

نبذة مختصرة عن المترشح: ياسر عبد الله الراشدي

الفاضل / ياسر بن عبدالله الراشدي، مستقل يشغل حاليًا منصب المدير المالي لمجموعة إذكاء (ITHCA) بعد أن كان مديرا أول لدعم المعاملات الاستثمارية في جهاز الاستثمار العماني وهو نائب رئيس مجلس الإدارة في شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش م ع. لديه خبرة تزيد عن 23 عاما في مجال الحسابات والتمويل والاستثمار في جهاز الاستثمار العماني. وفي الجانب الأكاديمي، حصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس، وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة فرانكلين (الولايات المتحدة الأمريكية). كما انضم إلى البرامج التنفيذية التي تقدمها المؤسسات التعليمية الكبرى مثل: جامعة HEC Paris وأكاديمية PwC في المجالات القيادية والمالية والإدارية.

نبذة مختصرة عن المترشح: السيد شبيب عبدالله محمد البوسعيدى

الفاضل / شبيب بن عبدالله بن محمد البوسعيدى الفاضل / شبيب البوسعيدى حاصل على درجة الماجستير في العلوم الأكتوارية، جامعة

he was involved in fields of Finance, Strategic planning and Statistics. Mr. Al-Busaidi is currently working for Social Protection Fund as Assistant Expert for Insurance Affairs where he is responsible for the actuarial studies and Social Insurance schemes designing.

#### Short Description of FABRIZIO RUTSCHMANN

Mr. Fabrizio Rutschmann, non-Independent Graduate in Business Administration from Ca' Foscari University of Venice, with a specialization from SDA Bocconi University of Milan, Fabrizio Rutschmann began his career at the Electrolux Group, where he served in various Human Resources positions before becoming HR Director of one of Uni Credit's seven banks. Joining the Pirelli Group in 1999 as Human Resources Manager of the Tire Business Unit's Italian Division, Rutschmann became Pirelli's Chief HR Officer of the group in 2006 till 2010. Before that, between 2003 and 2006 he served as Chief HR of Latin America Operations of Telecom Italia Mobile (TIM) based in Rio de Janeiro. Within Pirelli he has also been General Manager of Pirelli Spain in 2009 and 2010. Currently Mr. Rutschmann is the Chief Human Resources Officer at Prysmian Group. He has over than 32 years of professional experience in leadership of human capital and change management.

(كنت) بالمملكة المتحدة. بدأ الفاضل / شبيب البوسعيدي مسيرته المهنية بالعمل في الهيئة العامة لسوق المال ووزارة الاقتصاد الوطني، حيث شارك في مجالات التمويل والتخطيط الاستراتيجي والإحصائيات. ويعمل الفاضل / شبيب البوسعيدي حالياً بصندوق الحماية الإجتماعية كخبير مساعد للشؤون التأمينية حيث يتولى مسؤولية الدراسات الاكتوارية وتصميم برامج الحماية الاجتماعية.

#### نبذة مختصرة عن المترشح: FABRIZIO RUTSCHMANN

الفاضل/ فابريزيو روتشمان، غير مستقل تخرج في إدارة الأعمال من جامعة كافوسكاري في البندقية ، مع تخصص من جامعة SDA Bocconi في ميلانو ، بدأ فابريزيو روتشمان حياته المهنية في مجموعة Electrolux ، حيث شغل مناصب مختلفة في الموارد البشرية قبل أن يصبح مديرًا للموارد البشرية في أحد بنوك Uni Credit السبعة. انضم روتشمان إلى Pirelli Group في 1999 كمدير للموارد البشرية في القسم الإيطالي بوحدة أعمال Tire ، وأصبح مدير الموارد البشرية في Pirelli في 2006 حتى 2010 وقبل ذلك ، بين عامي 2003 و 2006 ، شغل منصب رئيس الموارد البشرية لعمليات أمريكا اللاتينية للاتصالات (Italia Mobile (TIM) ومقرها ريو دي جانيرو. اثناء عمله في Pirelli ، شغل أيضًا منصب المدير العام لشركة Pirelli Spain في عامي 2009 و 2010. يشغل الفاضل/ روتشمان حاليًا منصب رئيس الموارد البشرية في مجموعة بريسميان. لديه أكثر من 32 عامًا من الخبرة المهنية في قيادة رأس المال البشري وإدارة التغيير.

نتقدم بثقة  
Moving Forward  
with Confidence



Muscat Clearing & Depository ( S.A.O.C)  
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م) mcd

